
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr LXVIII/2023 

LXVIII Sesja w dniu 24 listopada 2023  

Obrady rozpoczęto 24 listopada 2023 o godz. 11:30, a zakończono o godz. 12:12 tego samego 

dnia. Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=ymrhOZkTROE 

W posiedzeniu wzięło udział 10 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sześćdziesiąte ósme posiedzenie Nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w dniu 24 listopada 2023 

roku o godz. 11:30 otworzył Wiceprzewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości 

oświadczył, iż zgodnie z listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy -Adam Kopis  

- Skarbnik Gminy  -  Emilia Panek, 

- Sekretarz Gminy/ Zastępca Wójta – Małgorzata Gąszczak 

- Informatyk – Przemysław Mrózek, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- Radca Prawny – Gabriela Drzazga. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 



3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał 

Rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2023 

rok. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie obrad LXVIII Sesji Rady Gminy. 

Głos zabrał Wójt Gminy - Adam Kopis, który zawnioskował o wprowadzenie dodatkowego 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2023-2039.   

Wobec braku innych uwag Wiceprzewodniczący Rady poddał zmiany do porządku obrad pod 

głosowanie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Michał Jerczyński, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

 

Idąc dalej Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Michał Jerczyński, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z LXVII sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 

do wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 

protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu.  

W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w 

protokołu. 



Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Michał Jerczyński, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady – Sławomir Kasprzak, który przedstawił informację 

Przewodniczącego Rady o  działaniach w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2023 rok. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który przekazał, iż odbyła się 

dzisiejsza Sesja Nadzwyczajna Rady Powiatu Kępińskiego , Sesja Nadzwyczajna Rady 

Gminy Łęka Opatowska i nadzwyczajna sprawa – możliwość kontynuowania i zakończenia 

budowy drogi w Kuźnicy Słupskiej i Stogniewie. Ma przed sobą podpisane porozumienie  na 

dofinansowanie przez Powiat wyżej wymienionej inwestycji w wysokości 486 057 zł. do 

wręczenia na ręce Radnego Piotra Jeziornego, Pana Wójta jak i Wiceprzewodniczącego Rady.   

To dofinansowanie jest wynikiem współpracy powiatu z gminą i gminy z powiatem. Było to 

podkreślane głównie przez Pana Starostę, iż w inwestycjach prowadzonych przez powiat na 

terenie Gminy Łęka Opatowska na naszą Gminę zawsze można było liczyć. Po różnych 

głosach i pytaniach radnych Rady Powiatu Pan Starosta podkreślał, że Powiat musi spojrzeć 

w tym kierunku, jak Gmina Łęka Opatowska coś chce wykonać i czasu zostało w tym roku 

niewiele, aby całą siłą poprzeć tą inwestycję i do końca wykonać. W szczególności,  aby nie 

tracił zdrowia Radny Kużnicy Słupskiej i Stogniewa Pan Jeziorny, który wkłada wysiłek i 

swoje serce w budowę tej drogi.  

Idąc dalej poprosił na środek Pana Wójta, Radnego Jeziornego i Wiceprzewodniczącego 

Rady, po czym oficjalnie wręczył na ręce Wójta Gminy podpisane porozumienie.   

Idąc dalej głos zabrał Radny Piotr Jeziorny, który złożył podziękowania w kwestii planowanej 

budowy drogi powiatowej w Kuźnicy Słupskiej i Stogniewie: Przewodniczącemu Rady 

Powiatu Kępińskiego, Panu Staroście, całej Radzie Powiatu Kępińskiego a w szczególności 

Radnemu Dariuszowi Gąszczakowi, który jest łącznikiem między powiatem a gminą. 

Podziękował Wójtowi Gminy oraz Radnym Gminy Łęka Opatowska, że musieli min. też 



wysłuchiwać narzekań od około sześciu lat o tej drodze. Teraz przyszło tylko czekać na 

rozpoczęcie prac.  

Idąc dalej głos zabrała Skarbnik Gminy - Emilia Panek, która przedstawiła zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2023 rok /21:08 -28:34 minuta transmisji/.  

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy który podziękował w kwesti drogi wyżej wymienionej 

drogi  Panu Piotrowi Jeziornemu – Przewodniczącemu Komisji Planowania i Budżetu a 

zarazem mieszkańcowi Kuźnicy Słupskiej oraz radnemu z miejscowości Kuźnica Słupska i 

Stogniew. Podziękował Przewodniczącemu Rady Powiatu chociaż wie, że dyskusje w tym 

temacie były dość burzliwe na sesji nadzwyczajnej w Starostwie Powiatowym, która też na 

Jego prośbę została zwołana. Podziękował wszystkim którzy przyczynili się do tego, że ten 

krótki odcinek drogi powiatowej w miejscowości na terenie Sołectwa Kuźnica Słupska – 

Stogniew zostanie zrealizowany oraz nasz odcinek na który mieliśmy środki. Będzie robić 

wszystko i tak jak wcześniej wspomniano wierzy w pomoc opatrzności, że uda się to w czasie 

zrealizować i wszystko rozliczyć  poprzez firmę, która zgłosiła się we wcześniejszym 

przetargu jeszcze przed świętami Bożego Narodzenia.  

Wobec braku pytań i uwag, Wiceprzewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad 

projektem  w/w uchwały. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 10-ciu  radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

10 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LXVIII/392/2023 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Michał Jerczyński, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2023-2039 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Emilia Panek, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2023-2039 /31:30 -33:25 minuta 

transmisji/. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 10-ciu  radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

10 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LXVIII/393/2023 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2023-2039.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 



Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Michał Jerczyński, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji 

 

9. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos zabrał Radny Skotnik, który spytał Radnego Powiatowego D. Gąszczaka o drogę Raków 

– Siemianice czy coś w kwestii prawnej się zmieniło i jak to jest daleko? Następnie spytał  

o drogę Siemianice  - Chróścin na jakim jest etapie? 

Idąc dalej głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który odpowiedział, iż z tego co wie 

odnośnie drogi z Rakowa do Siemianic rozpoczęły się prace formalne nad zmianą własności 

na tej drodze. Nie wie dokładnie na jakim jest to etapie. Wie, że te prace rozpoczęto. Chodzi o 

drogę przed wiaduktem kolejowym. Jest plan na przyszły rok złożenia wniosku w związku z 

w kwestią wiaduktu kolejowego raz mówiono że, jest dobry raz że, jest do remontu jednak 

ostatecznie okazało się, że remont tego wiaduktu prędzej czy później musi być wykonany i 

wtedy odcinek może uda się  w przyszłym roku zrealizować. Nie wiadomo jakie będą nabory 

wniosków na te zadania, żeby wtedy na tym wiadukcie dokończyć odcinek tej drogi w stronę 

nakładki, która została wykonana. 

Odnośnie drogi w Chróścinie ten odcinek krótki z tego co Wie ma być  do miejsca, gdzie 

gmina będzie wykonywać kanalizację i wtedy od razu jest nowa nawierzchnia czyli od tego 

punktu do punktu nakładki. To są oczywiście plany, żeby jasno i wyraźnie było to 

zrozumiane. A droga Chróścińska ten krótki odcinek też do miejsca, gdzie będzie wykonana 

kanalizacja sam ten odcinek jest ok. 500 m od miejsca mostu, gdzie była wykonana nakładka 

do miejsca, gdzie będzie kładziona kanalizacja i żeby, ten odcinek połączyć i na pewno to jest 

w planach ale nie wiadomo jeszcze kiedy to będzie wykonane. Rok 2023 się kończy nie 

wiadomo jakie będą realia w roku przyszłym. Odnośnie Zmyślonej Słupskiej, też cały czas 

pamięta o odcinku drogi Łęka Opatowska – do końca Zmyślonej Słupskiej. Często jest pytany 

o stan spraw z powiatu, Ma taką informację przygotowaną lecz dzisiaj jej nie zabrał ze sobą. 

Przedstawi na przyszłym posiedzeniu sesji. 

10. Zakończenie obrad LXVIII Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad zamknięto obrady LXVIII Sesji Rady Gminy o godz. 

12:12. 

  Przewodniczący 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

  Michał Jerczyński 

  

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


